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Protokół Nr XLIX/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 

odbytej w dniu 19 sierpnia 2022 r. 
 

 

 

Sesja odbyła się w Miejsko – Gminnej Bibliotece Publicznej w Klimontowie.  

Sesja trwała od godz. 11.00 do godz. 11.30. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Edward Przytuła – Zastępca Burmistrza, pani Anna 

Sobolewska – Skarbnik Miasta i Gminy jak listy obecności stanowiące załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XLIX/358/2022 do Nr XLIX/364/2022 w 

głosowaniu jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie trzech formuł: za, przeciwko, wstrzymuję się.  

Na podstawie oddanych głosów sporządzono imienne wykazy głosowań, które są 

załącznikami do niniejszego protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Halina Aly Amer, Andrzej Ciach, Rafał Król, 

Jerzy Cukrowski. 

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XLIX sesji Rady 

Miejskiej. Serdecznie powitał Państwa radnych, pana Zastępcę Burmistrza 

Edwarda Przytułę, panią Skarbnik Annę Sobolewską, panią inspektor, pana 

obsługującego sesję oraz mieszkańców gminy, którzy oglądają sesje przez 

internet. Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest quorum, bo obecnych 

na sesji jest 11 radnych, 4 radnych nieobecnych usprawiedliwionych. 

Podejmowane dzisiaj uchwały będą mieć moc prawną.  

Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 

sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 

proponowanego porządku obrad.  

Wniosków i zapytań do porządku obrad nie wniesiono.  
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Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

a. zgłaszanie propozycji do porządku obrad 

b. przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  

4. Zmiany w budżecie gminy na 2022 r.  

5. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na 

lata 2022 – 2038. 

6. Określenie średniej ceny jednostek paliwa w gminie Klimontów na 

rok szkolny 2022/2023. 

7. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr XLII/308/2022 Rady Miejskiej w 

Klimontowie z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie ustalenia opłat za 

pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Klimontów.  

8. Rozpatrzenie petycji.  

9. Wyrażenie zgody na zawarcie przez Gminę Klimontów porozumienia 

z Powiatami Opatowskim, Staszowskim, Sandomierskim oraz innymi 

Gminami w celu dopracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Obszaru Strategicznej Interwencji – Dolina Wisły na lata 2021 – 2030.  

10. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia ze Skarbem Państwa - 

Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad Oddział w Kielcach.  

11. Zakończenie obrad sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że każdy z radnych zapoznał się z 

treścią protokołów. Zapytał czy radni wnoszą uwagi do protokołów. Uwag nie 

zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał protokoły pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokoły zostałyprzyjęty. 
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Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje obydwie uchwały: 

w sprawie zmian w budżecie gminy i w sprawie zmian w WPFie.  

Pani radna Cichoń- Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje obydwie uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do treści 

projektu uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. Poddał uchwałę pod 

głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLIX/358/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 

r. Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy ktoś 

z radnych ma zapytania, uwagi. Zapytań i uwag nie zgłoszono. Poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLIX/359/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2022-2038. Uchwała jest załącznikiem do 

protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

zaproponowane stawki.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje stawki.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do treści 

projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLIX/360/2022 w sprawie określenia średniej ceny 

jednostek paliwa w gminie Klimontów na rok szkolny 2022/2023. Uchwała jest 

załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie oceniła zmiany w uchwale .  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje uchwałę.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do treści 

projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLIX/361/2022 w sprawie zmian w uchwale Nr 

XLII/308/2022 Rady Miejskiej w Klimontowie z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie 

ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę 

Klimontów. Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady zapytał panią radną Berbeś, Przewodniczącą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska Komisji w sprawie 

petycji.  

Pani radna Berbeś powiedziała, że do Rady Miejskiej w Klimontowie wpłynęła 

petycja w sprawie utworzenia młodzieżowej rady gminy. Petycja trafiła do 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W petycji nie jest ujęte, że młodzież z gminy 

Klimontów chce utworzenia młodzieżowej rady gminy. Z analizy 

przeprowadzonej w innych gminach wynika, że członkami młodzieżowej rady 

gminy mogą być uczniowie szkół średnich. U nas trudno mówić o szkole średniej, 

bo nie mamy szkoły, bo jest młodzież w małej ilości. Do tej pory nikt nie zgłosił 

stanowiska, żeby taka rada młodzieżowa była. Gdyby ktoś zgłosił to byłoby to 

rozpatrywane i pewnie nikt nie miałby nic przeciwko temu. Trzeba zaznaczyć, że 

młodzież nasza nie ma zamkniętej drogi do tego, żeby należała do innych rad, 
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które są utworzone w większych miastach. Na dzień dzisiejszy uznajemy, że nie 

jest to w tym momencie do rozpatrywania chyba, że młodzież wystąpi z 

wnioskiem to wtedy będziemy mogli rozpatrywać.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa poparła stanowisko Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Jeśli były by sygnały naszej młodzieży to wtedy myślę 

zajmiemy się tematem, a tutaj petycja adresowana była gdzieś tam z Polski.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna również poparła stanowisko Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał uchwałę. Zapytał czy radni wnoszą zapytania, 

uwagi do uchwały.  

Glos zabrali: 

Pani radna Cichoń powiedział, że jeśli chodzi o meritum sprawy to komisja ma 

rację, bo wniosek nie był zgłoszony przez naszą młodzież, a tylko taki mogą 

rozpytywać jeżeli zgłoszą się z terenu gminy Klimontów. Jako pedagog musi 

powiedzieć, że bardzo dobrze by było, gdyby taka młodzieżowa rada by 

powstała. Do końca kadencji naszej Rady pozostał tylko rok i może nie jest to 

dobry czas na tworzenie rady, ale wyraziła nadzieję, że w przyszłej kadencji jeżeli 

taka wpłynęłaby prośba to rada pochyli się nad tym. Młodzież ma inny punkt 

widzenia niż mu, świeższe spojrzenie, zasygnalizuje swoje problemy. Nie będzie 

miała wpływu na zmiany, bo to Rada jest od głosowania, podejmowania uchwał, 

ale na pewno punkt widzenia młodzieżowej rady Rada Miejska weźmie sobie do 

serca. Jeśli młodzież będzie miała możliwość przedstawienia swojego pomysłu, 

swoich próśb i będzie to w oficjalnej wersji jako młodzieżowa rada miasta i gminy 

Klimontów to będzie bardzo dobrze. Zaprosiła młodzież do kontaktu. Wyraziła 

nadzieję, że wszyscy radni poprą ten pomysł.  

Pan radny Bargiel powiedział, że nie było takich konsultacji społecznych z 

młodzieżą. Są wakacje. Przyjdzie wrzesień i będą wybierane nowe samorządy w 

szkołach i wtedy jako radni możemy taką propozycję złożyć, bo nie wierzy, że 

młodzież przyjdzie tutaj i będzie chciała taką radę. Młodzież mamy. Tu pani Alicja 

powiedziała, że nie mamy takich szkół, ale mamy, jest szkoła średnia. Nawet 

jakby było 5 osób to zachęcałbym, żeby brali udział w takiej radzie. Nie wie jak to 

jest w innych wsiach, ale w Klimontowie młodzież zagląda na zebrania wiejskie 

jak jest temat młodzieżowy czy w sprawie LKSu czy w sprawach strażackich. 

Zabierali głos i głosowali. Powiedział, że wstrzyma się od głosu nad uchwałą, bo 

jej nie popiera. A jak przyjdzie wrzesień to Rada powinna zrobić pierwszy krok w 

kierunku powstania takiej rady młodzieżowej. Później ktoś się dziwi, że młodzież 
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nie interesuje się polityką, ale jak ma się interesować jak się jej nie zaprasza ani 

do dyskusji, ani do wspólnej pracy.  

Pani radna Berbeś sprostowała, że może niezręcznie powiedziała, że nie ma tu 

w gminie takich szkół, bo ale miała na myśli szkoły takie jak w Opatowie, gdzie 

uczy się 700 uczniów. Tam byłaby taka większa inicjatywa oczywiście z całym 

szacunkiem dla naszej szkoły. Do tej pory przecież nikt naszej młodzieży nie 

ogranicza w jakimkolwiek stopniu. Mają podejście i do Urzędu Gminy, i do swoich 

radnych, i do sołtysów więc swoje problemy zawsze mogą zgłosić póki takiej rady 

nie ma. To pierwsza sprawa. Druga sprawa – proszę zauważyć , że jak były teraz 

dożynki, kiedy poszczególne sołectwa się prezentowały to proszę powiedzieć jaki 

tam był udział młodzieży. W niektórych momentach wyszły starsze panie w 

słusznym wieku i reprezentowały swoje sołectwo. To nie tylko o sport chodzi, bo 

jak najbardziej popieramy to, ale przecież są inne bardzo ważne inicjatywy, w 

których mogłaby udzielać się młodzież. Nawet przy takiej okazji jak dożynki, bo 

top tradycja.  

Pan radny Rębacz zauważył, że sesje są otwarte. Młodzież może przyjść. 

Pani radna Berbeś powiedziała, że na przymus nie należy niczego tworzyć. 

Zachęcać można, ale nie na przymus.  

Pan radny Kwapiński powiedział, że uważa, że uchwałę należy przyjąć. Uważa, 

że petycja zgłoszona w tym trybie i w takim miejscu, bo merytorycznie uchwała 

nie dotyczy ewentualności powołania, tylko rozpatrzenia petycji. W związku z 

tym w jego ocenie rozpatrują tylko petycje. Natomiast o samym fakcie 

możliwości powołania młodzieżowej rady gminy już mówili.  

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 9, przeciwko: 0, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLIX/362/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji. Uchwała 

jest załącznikiem do protokołu.  

Pan radny Rębacz powiedział, że lata temu radny z Konar próbował organizować  

taką radę, ale na sesję przyszło ze dwie osoby i na tym się skończyło.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa popiera treść uchwały.  
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Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała treść uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do treści 

projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLIX/363/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Klimontów porozumienia z Powiatami Opatowskim, Staszowskim, 

Sandomierskim i innymi Gminami w celu opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej Interwencji Dolina Wisły na lata 

2021-2030. Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa jest za zawarciem porozumienia ze 

Skarbem Państwa.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna jest za zawarciem porozumienia z 

Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad w Kielcach.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do treści 

projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XLIX/364/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia ze Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad  

Oddział w Kielcach. Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 

dzisiejszego porządku obrad. Podziękował wszystkim za uczestnictwo w niej i 

ogłosił zamknięcie sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 


